
2 a. Ingekomen stukken: Jeugdvermogen 
Van : Martin Scheer 
Aan : Bestuur ZHPV 
Datum: 18 maart 2023 
 
Geacht ZHPV-bestuur, 

Hierbij stuur ik u een brief met concept-besluit als verzoek om deze te behandelen in de algemene 

ledenvergadering van 8 april. Ik ben benieuwd of en hoe u deze aan de vergadering in behandeling wilt geven. 

Om met het slechtste geval te beginnen: als u deze niet in behandeling geeft, dan voel ik mij genoodzaakt de 

vergadering eerst te verzoeken deze te agenderen en vervolgens het stuk uit te reiken aan allen die het dan 

nog niet van mij hebben gekregen.  

Ik ga er vooralsnog niet vanuit dat dit nodig is en zie ook andere scenario’s voor me, zoals 

A)      U komt met een eigen brief voor hetzelfde voorstel zonder mijn toelichting, maar met een eigen 

(waarschijnlijk kortere) toelichting. 

B)      U komt zelfs met een vereenvoudigd voorstel door de vergadering voor te stellen het totale 

ZHPV-jeugdvermogen in één keer onder te brengen als apart grootboek (een soort rekening-courant 

met uitsluitend girale inkomsten en uitgaven) beheerd door de stichting Pro Filatelie (ik heb dat niet 

als mijn voorstel aangedurfd, gezien de fel negatieve reactie van de penningmeester op mijn suggestie 

in die richting tijdens de voorlaatste Haagse beurs). 

C)      U stuurt mijn brief en voorstel naar de leden met uw stemadvies. 

Ongetwijfeld zijn er nog meer mogelijkheden. 

Puur technisch gezien verzoek ik u dit agendapunt voorafgaande aan de begroting en het jaarverslag te 

behandelen. Dat lijkt mij correcter. 

Vriendelijke groet, 

Martin Scheer 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Bijlage: Concept besluit voor ALV  ZHPV d.d. 8 april 2023 

Betreft: Verzoek om onderstaande brief toe te laten tot de vergadering van 8 april en het voorstel in 
stemming te brengen 
Den Haag, 18 maart 2023 
Mijne dames en heren ZHPV-(bestuurs- en commissie-)leden, 
Helaas een lange inleiding, omdat ik de informatie niet langer uitsluitend met de bestuursleden dien te delen, 
maar dat elk ZHPV-lid recht heeft te weten wat er speelt en waarom. U kunt uiteraard ook meteen het 
voorstel aan het slot lezen. 
Inleiding:  
Tot mijn spijt moet ik beginnen met iets waar ik niet trots op ben. Voordat de vergadering van de 
kascommissie maandag 27 februari 2023 ten huize van 2e penningmeester Herwig Pauwels goed en wel op 
gang was gekomen heb ik de vergadering verontwaardigd alweer verlaten. Ik vroeg de penningmeester zijn 
badinerende manier van spreken over mij en de voor mij serieuze zaken te matigen. Daarop reageerde hij 
respectloos dat ik dan maar een ‘grote jongen’ moest worden. Voor mij was deze krenkende opmerking de 
spreekwoordelijke druppel, waarna ik mij over mijn vertrek heb verontschuldigd bij de gastheer en spoorslags 
naar mijn huidige projectwerk ben gegaan waar ik wel positieve energie uit haal. 
De aanwezigen van de Haagse beurs waren tijdens de bijeenkomst van februari tot mijn spijt ook al getuige 
van een geagiteerde discussie tussen de nieuwe penningmeester en mijn persoon. Over ondergeschikte 
uitvoeringszaken werden we het eens, maar de uitkomst van het hoofdpunt (zeggenschap over het 
jeugdvermogen) hangt voor mij en mijn activiteiten bij de ZHPV boven mijn hoofd als een zwaard van 
Damocles. Een ‘déjà vu’ bekroop mij en door mijn langdurige betrokkenheid bij het filatelistisch jeugdwerk, 



waarvan ZHPV-De Ruilkelder een onderdeel is, heb ik moeten constateren dat het door allerlei onschuldig 
lijkende wijzigingen inmiddels allerminst zeker is dat het jeugdvermogen nu en in de toekomst uitsluitend 
wordt aangewend voor stimulering en uitvoering van de jeugdfilatelie. Niet een jeugdcommissie, samen met 
of na overleg met het bestuur, maar de algemene ledenvergadering, zou volgens de nieuwe penningmeester 
voortaan moeten beslissen over de besteding van dat vermogen. 
Een overzicht van de belangrijkste veranderingen in de loop der tijd: 

- De eerste ZHPV-penningmeester waarmee ik van doen had, Anton vd Berg, stond op het standpunt 

dat hoewel niet duidelijk was wat nu precies het budget voor de jeugd was, om van een vermogen 

maar helemaal te zwijgen, er altijd geld door hem zou worden vrijgemaakt voor de jeugdactiviteiten 

indien nodig. Mijn voorganger, mevrouw Rietbroek, had wel een jeugdcommissie met een wat ouder 

jeugdlid als penningmeester, maar niet alle jeugdinkomsten en -uitgaven liepen via de jeugdrekening. 

Die rekening was te vergelijken met de huidige jeugdkas, beheerd door Hans Peschke. 

- Na een oriëntatieperiode heb ik na het vertrek van mevrouw Rietbroek de betaalde locatie 

Anemoonstraat verlaten en daarna uitsluitend gratis locaties geregeld tot en met een soort jeugdsoos 

voor de oudere jeugd bij mij thuis. De wijkcentra waar wij de jeugdfilatelie organiseerden zagen dit als 

een eigen activiteit en niet als ZHPV-activiteit. Wij kregen daardoor ook de beschikking over 

kastruimte. 

- De afhankelijke financiële situatie werd daardoor stabieler en zelfstandiger. Het budget groeide. 

Hulde aan oud-voorzitter Bakker die voor De Ruilkelder de internationale contacten in gang had gezet 

en ons stimuleerde steeds meer te doen. Maar het noodzakelijke reisbudget daarvoor werd buiten de 

ZHPV om gevonden.  

- De jeugdcommissie bestond in wisselende samenstelling uit niet-leden en leden. De niet-leden waren 

naast mezelf meestal een of meer (groot)ouders van jeugdleden. Zij gingen, evenals oud-jeugdleden, 

op cursus bij Jeugdfilatelie Nederland. De heer Bakker stimuleerde ook die ontwikkeling en vroeg zelfs 

rechtstreeks aan een ouder om tijdens de beurs in Leidschendam (toen vrijdagavond) de jeugd op te 

vangen en bezig te houden. 

- Daarna vroeg het bestuur alle beurzen te voorzien van de mogelijkheid tot opvang van de jeugd. 

Daartoe werd overgegaan, maar de tijdsbelasting betekende afscheid van de wijkcentra en verhuizing 

van kasten. Het leek door de kastruimte en zonder huurlasten hetzelfde als voorheen, maar was het 

niet. Helaas werden het drie zaterdagmiddagen, niet ideaal gezien de grote concurrentie met vele 

andere jeugdactiviteiten. 

- Het ZHPV-bestuur besloot tot sanering van het aantal ZHPV-bankrekeningen. De losstaande 

jeugdrekening (waarvan inmiddels desgevraagd wel jaarlijks een verantwoording werd gegeven) 

moest worden opgeheven. Helaas heb ik toen niet meteen het voorstel bedacht dat ik nu wel doe. 

Het ging destijds bepaald niet zonder horten of stoten, want ik zag toen al de dreiging die zich nu 

manifester heeft aangediend. 

- Ook toen waren de rapen gaar voor de jeugdcommissie contra de 2e penningmeester Henk de Haas 

die bestuursverantwoordelijke was voor de implementatie van jeugdgeld binnen het ZHPV-vermogen. 

De heer de Haas vertrok hierna zelfs. 

- Er moesten drie bestuursleden aan te pas komen om mij - als niet-lid met een door hen getekende 

intentieverklaring (zie bijlage) te overtuigen van de goede bedoelingen van het bestuur. Het bleef tot 

op de dag van vandaag voelen als het weggeven van een bruidsschat, terwijl je zelfs helemaal niet in 

het huwelijk wilt treden. 

Om lang vrienden te blijven, moet je als vijanden schrijven. Nu zouden we dus meer hebben gehad aan een 
tekst die in geval van onenigheid eenduidig oplossing zou bieden. Ik ben waarschijnlijk de laatste der 
Mohikanen die nog pal wil staan en de strijd nog niet opgeeft voor de oude waarden van de jeugdfilatelie. Ik 
ben dan ook principieel in mijn opvatting dat besteding van wat mij of andere jeugdleiders voor de jeugd is 
geschonken ten goede dient te komen aan de jeugd - en dan bedoel ik dat in brede zin, dus zowel de 
jeugdleden van de ZHPV als die in het algemeen (binnen- en buitenland). Bij integrale opname in de ZHPV-
begrotingsdiscipline is er voor mij een niet acceptabele dreiging dat deze middelen vroeg of laat naar een 
ander doel dan de jeugdfilatelie kunnen gaan. 



Voor degenen die het niet weten, het begeleiden van de jeugd beperkt zich niet tot een vereniging of een 
land, een leeftijdgrens van 18 of 25 jaar, het al dan niet betaald hebben of betalen van contributies. Het gaat 
erom jongeren, jong volwassenen tot laten we zeggen startende dertigers (elke grens is arbitrair) met alle 
middelen die gezamenlijk zijn vergaard te helpen en te stimuleren om plezier te beleven aan de hobby 
filatelie. Deelnemen aan of bezoeken van tentoonstellingen en buitenlandse filatelistische evenementen 
hoort daarbij. Al meer dan 40 jaar begeef ik me nationaal (sinds Jupostex 1980 in Eindhoven) en wat korter ( 
sinds de laatste jumelage-bijeenkomst van ZHPV-De Ruilkelder met ’t Eekhoorntje uit Genk) internationaal in 
de kringen van de jeugdfilatelie. De hulp aan jeugd(bege)leiders die daarom vragen voor hun jeugd- of 
startende leden (zie ruime definitie) kan bestaan uit het geven van materialen, het organiseren van vervoer, 
adviseren over opbouw van (tentoonstellings)collecties en vooral op gezette tijden prikkelen, zodat de kans 
om in de filatelie te blijven groter is. Velen heb ik mogen helpen vanuit mijn onafhankelijke positie.  
In mijn jeugdwerk waar de ZHPV zonder enige terughoudendheid van mocht profiteren is helaas 
administratief ‘gerommeld’ door mij sommige perioden ongevraagd niet-betalend lid te maken, dan weer bij 
een volgend bestuur dit lidmaatschap te schrappen en uiteindelijk na lange tijd en overreding stemde ik onder 
voorwaarden in met het accepteren van een erelidmaatschap. Voor een enkel (oud)bestuurslid was daarmee 
eindelijk een probleem opgelost. Welk probleem weet ik niet, want ik ben en blijf voorstander van het 
binnenhalen van onbetaalde expertise en zeker in tijden dat er steeds meer functies vacant raken zou ik 
zeggen, zet de deur open voor niet-lid-vrijwilligers en werk samen met andere verenigingen die hetzelfde 
probleem hebben. 
Vertrouwen komt te voet, maar gaat te paard 
De goede intentie (zie bijlage) werkt alleen bij wederzijds vertrouwen. Hoewel ik de penningmeester als 
persoon best wel mag en zeker waardeer, ook kan lachen om grappen van hem, zolang die iedereen in zijn 
waarde laten … heb ik veel moeite met het meermaals door hem uitgesproken ‘vodje’ als kwalificatie voor de 
door drie van uw bestuursleden opgestelde intentieverklaring. Ook nadere bespreking van de achtergronden 
bleek niet aan hem besteed. Hij is rechtlijnig in zijn opvatting ter zake en bewandelt uitsluitend de formele 
weg op juridische basis. Ja, ik ben ‘gekke Henkie’ niet, natuurlijk ken ik de bevoegdheden van 
penningmeesters, ik heb die functie ook elders, maar dat ook zijn voorganger een dergelijke verklaring uit 
eigen beweging heeft ondertekend zou hem ook wel iets moeten zeggen en het lijkt me onbehoorlijk om 
zoiets zomaar weg te poetsen. Het door hem bereikte resultaat is dat ik er op geen enkele manier nog 
vertrouwen in heb dat het voor jeugdfilatelie opgebouwde vermogen ook na mijn dood op de goede plaats 
terecht zal komen. 
Ik ben er de persoon niet naar om anderen hiervan de dupe te laten worden. Toch heeft u allen er recht op te 
weten wat ik ga doen als de ALV  besluit het geld niet veilig te stellen voor de jeugdfilatelie. Het bestuur van 
destijds heeft mij en mijn activiteiten nog binnen de vereniging weten te houden door het opstellen en 
ondertekenen van de intentieverklaring (zie bijlage), die mij door voldoende vertrouwen in de personen nog 
een aanvaardbare mate van zekerheid bood. Als ik daarin niet wordt gesteund, rest mij niets anders dan -na 
het afhandelen van allerlei zaken in overleg met Hans Peschke- mijn activiteiten en aanwezigheid voor en 
binnen de vereniging te beëindigen. Ik zal dan uiteraard ook mijn erelidmaatschap teruggeven.  Hans Peschke 
kan op mijn steun blijven rekenen en ik zal op individuele basis buiten de ZHPV om de jeugdleden die daaraan 
behoefte h 
ebben helpen en waar mogelijk stimuleren om door te gaan. Ik zal me dan echter en helaas weer opnieuw 
persoonlijk moeten inspannen een financiële buffer op te bouwen voor mijn bredere jeugdactiviteiten. 
Mijn financiële inspanningen 
Ingewijden weten hoeveel eigen vermogen ik al in de jeugdfilatelie en ook specifiek in de jeugd van de ZHPV 
heb gestoken. Dat is een veelvoud van het pro forma jeugdvermogen binnen de ZHPV-begroting. In het 
overleg dat na het uittreden van jeugdleiders uit het ZHPV-bestuur ontstond tussen vertegenwoordigers van 
het dagelijks bestuur (secretaris en penningmeester) en jeugdcommissie (voorzitter en 
secretaris/penningmeester) kwam dit al eens aan de orde. In het bijzonder toen er met mijn persoonlijke 
financiering, maar op naam van ZHPV-De Ruilkelder, in 2018 een extra berging werd gehuurd bij de 
woningbouwvereniging. Ik vond het destijds in toenemende mate onwenselijk dat in mijn andere 
bergingen/garages chronisch ruimtetekort ontstond en dat niemand behalve ikzelf kon zien en weten wat nu 
van mij persoonlijk en wat van de jeugd is. Van de nieuwe ruimte hebben de andere jeugdleiders/vrijwilligers 
al jaren ook een sleutel en zij kunnen er zelfstandig hun taken uitvoeren. Dit was aanleiding voor Herwig 
Pauwels, de verantwoordelijke penningmeester voor het jeugdvermogen, om voor te stellen dat ik dan nader 
zou mogen uitwerken in hoeverre de ZHPV aan die kosten zou kunnen bijdragen. Dat heb ik toen niet gedaan 



en ik doe dat ook nu niet, maar het is wel mede de achtergrond van het voorstel dat ook een grote analogie 
heeft met een mogelijkheid in de intentieverklaring. Alleen ter info: de bewuste berging Thorbeckelaan 38 
G13 in Pijnacker wordt nu gehuurd voor € 104,70 per maand en is jaarlijks onderhevig aan een huurverhoging. 
Dit bedrag speelt verder geen rol in het voorstel. 
Neutrale/derde partij: Stichting Pro Filatelie 
Om het voorstel (het jeugdvermogen los te weken van het ZHPV-vermogen en daarmee het doel beter te 
waarborgen) te kunnen begrijpen is het noodzakelijk de neutrale/derde partij die daarbij betrokken zal zijn 
nader voor te stellen. Het gaat om de Stichting Pro Filatelie die is opgericht om het vermogen te beheren dat 
is ontstaan uit het positieve financiële saldo van twee Dagen van de Jeugdfilatelie in Zevenhuizen. Zij betalen 
uit eigen vermogen in eerste instantie activiteiten voor de jeugdfilatelie die niet op een andere manier 
gefinancierd kunnen worden. Sinds het wegvallen van de nationale postorganisatie als 
medeorganisator/financierder van filatelistische evenementen ondersteunt de stichting ook grotere en 
algemenere filatelistische projecten. Daarnaast beheert de stichting budgetten van kleinere filatelistische 
eenheden (zoals de NVTF-groep West-Nederland, die voor meer dan de helft uit ZHPV-ers bestaat). Deze 
verzameling van filatelisten is niet als vereniging  ingeschreven bij de Kamer van Koophandel en wil -gezien de 
onevenredig hoge kosten- geen eigen bankrekening hebben. Het eigen vermogen van de stichting wordt 
gevoed met opbrengsten uit schenkingen, legaten en dergelijke. De stichting heeft geborgd dat er nooit een 
financiële grens kan worden overschreden, waardoor de som van de vermogens van de diverse andere 
grootboeken zou kunnen worden bedreigd. 
Voorstel aan de  Algemene Vergadering van de Zuid-Hollandse vereniging van PostzegelVerzamelaars 
(ZHPV) dd. 8 april 2023: het in stemming brengen van het volgende concept-besluit 
Overwegende dat 

- De penningmeester heeft aangegeven alleen besluiten van de Algemene Leden Vergadering 

betreffende het jeugdvermogen te willen uitvoeren 

- De destijds opgestelde en door bestuursleden ondertekende Intentieverklaring voor hem niet 

bepalend is 

- Bij aanvaarding van dit besluit de intentieverklaring niet meer nodig zal zijn 

- Het opgebouwde jeugdvermogen voldoende geborgd moet zijn en dat dat binnen het ZHPV-

vermogen onvoldoende het geval kan en zal zijn 

Besluit de algemene ledenvergadering van de Zuid-Hollandse vereniging van PostzegelVerzamelaars, bijeen op 
8 april 2023, 

- dat maandelijks € 75 wordt overgeheveld ten behoeve van het aparte grootboek, beheerd door de 

stichting Pro Filatelie 

- dat deze betalingen zullen ingaan met terugwerkende kracht op 1 januari 2023 

- dat deze betalingen stoppen na 54 maanden, zodra in totaal € 4050*) is overgemaakt 

- dat op 1 juli 2027 deze regeling en dit besluit ten einde zullen zijn gekomen 

- dat bij eventuele opheffing van de ZHPV het restant, voor zover nog aanwezig, ineens zal worden 

betaald 

- dat vanaf 2023 de jeugdlidmaatschapsgelden en andere inkomsten/uitgaven geen invloed meer 

hebben op deze afbouw van €4050 naar nihil aan jeugdvermogen. Alle nieuwe mutaties en het 

eventuele overschot worden vanaf 1 januari 2023 integraal onderdeel van het ZHPV-vermogen 

- dat vanaf 2023 de jeugdleiders en vrijwilligers nog wel schenkingen mogen aanvaarden voor het 

jeugdwerk, mits zij daarover rapporteren in een jaarverslag 

- dat eventuele opbrengsten van verkoop overtollig jeugdmateriaal voortaan naar de door de Stichting 

pro Filatelie beheerde grootboek vloeien 

- dat er geen jeugdkas meer wordt gevoerd, want betalingen en ontvangsten zijn hetzij ZHPV-gebonden 

en verlopen dan via de penningmeester, hetzij niet-ZHPV-gebonden en verlopen dan voortaan geheel 

buiten de vereniging om 

*) Dit bedrag is voor de eenvoudigere berekening een afronding (naar beneden) van het pro forma 
jeugdvermogen binnen het ZHPV-vermogen. 
 



 
 
 
 
 



Reactie Bestuur ZHPV op 22 maart 2023 verzonden aan Martin Scheer : 
 
Beste Martin, 
 
Jouw e-mail met bijlagen heeft ondergetekende direct gedeeld met alle bestuursleden van de ZHPV. 
De voorzitter heeft verzocht aan alle bestuursleden commentaar te leveren op jouw ingebrachte stukken. 
Hieronder de eensluidende reactie van het bestuur: 
 

Het staande beleid van het Bestuur is dat een bedrag van ruim € 4.000,- is opgenomen in het 
verenigingsvermogen dat geoormerkt is voor de jeugd van de ZHPV. 
 
In het verleden is een intentieverklaring door het toenmalig Bestuur opgesteld en 
ondertekend en die 
intentieverklaring geldt nog steeds. Het huidig bestuur zorgt jaarlijks voor een afzonderlijke 
verantwoording van 
het pro forma bedrag. Indien dringend gewenst en onderbouwd kan dit bedrag ook in de 
balans worden 
opgenomen, waarbij het verenigingsvermogen wordt gesplitst in verenigingsvermogen en pro 
forma vermogen jeugd. 
 
Het staande beleid en de jaarlijkse verantwoording als omschreven in de intentieverklaring is 
de afgelopen  
(ongeveer) 13 jaar gevoerd en zal in de nabije toekomst ook zo gevoerd worden. De intentie 
wordt zeker niet  
door het huidige Bestuur betwist. 
 
Het Bestuur is verantwoordelijk voor het vermogen van de vereniging, inclusief het pro forma 
vermogen van de 
jeugdcommissie van de ZHPV. Derhalve zullen aanspraken op het totale jeugdvermogen 
dienen te worden 
gedaan bij het (dagelijks) Bestuur. 
  
Jouw schrijven van 18 maart jl.  inclusief de reactie van het Bestuur zal worden ingebracht op de voorjaars- 
ALV van 8 april a.s.  
in Wijkcentrum Zuiderpark te Den Haag. We zullen dit invoegen als agendapunt 2a.  Ingekomen stukken: 
Jeugdvermogen. 
Op onze website zal jouw e-mail (incl.de intentieverklaring jeugd) en de reactie van het Bestuur volledig 
worden afgedrukt. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Henk Jetten 
secretaris ZHPV 
 


